

Lately at the Student Jamboree... Letztens auf dem Student Jamboree...

Jetta K. Junk

....something caught my eye that I would like to address here.

The Student Jamboree is aimed for dancers who are in the middle of the teaching mode. So far, they know the figures from graduated dancers – the Angels from their club who help them learning the figures. Naturally, they are very excited during their first dance event.

And then they meet dancers, graduated dancers, who suddenly dance differently to what they have been taught.

PLEASE give the students the chance to learn and dance the figures properly, e.g. refrain from dancing Hi-di-hos, Twirls when dancing Weave the ring and other so-called funny things. A Swing does also not belong to Sides or heads face grand square. (This figure really looks nice if danced properly). You unsettle the dancers by doing so.

Please let them first learn how to dance securely.

By the way: It is really fun to dance the way we all have learned the figures initially.☺

Greetings

Translated by Margot Wilhelm

... ist mir etwas aufgefallen, was ich hier einmal ansprechen möchte.

Das Student Jamboree ist für Tänzer, die sich mitten im Lernmodus befinden. Sie kennen bislang von graduierten Tänzern, die Angels aus ihrem Club, die ihnen helfen, die Figuren zu erlernen. Bei dieser ersten Veranstaltung sind sie natürlich auch aufgeregt.

Und dann treffen sie auf Tänzer, die graduiert sind, die plötzlich anders tanzen, als ihnen gelehrt wurde.

BITTE gebt den Students die Möglichkeit Square Dance ordentlich zu erlernen und zu tanzen, d.h. bitte unterlasst Hi-di-hos, Twirls beim Weave the ring und andere vermeintlich lustigen Sachen. Ein Swing gehört auch nicht zum Sides oder heads face grand square (diese Figur wirkt übrigens sehr schön, wenn man sie ordentlich tanzt).

Ihr verunsichert damit die Tänzer.

Bitte lasst sich erst sicher tanzen lernen. Übrigens so tanzen, wie wir es alle einmal gelernt haben macht auch Spaß ☺.

Viele Grüße

Jetta